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 REUNION DU 7 JUIN 2018 
 

 

N° 2018/O1/001 

 
 

 
QUESTION ORALE DEPOSEE PAR LES ELEVES DE L’ECOLE DE RIVENTOSA 

A L’ATTENTION DE M. LE PRESIDENT DE L’ASSEMBLEE DE CORSE 
 

 

OBJET :  Protection contre les incendies 

 

  

Monsieur le Président de l’Assemblée de Corse, 

Après les feux de l’été 2017, avez-vous pris une décision particulière pour 

protéger nos forêts (drones, tours, cavalerie…) ? 

L’Assemblée de Corse va-t-elle prendre des dispositions pour renforcer la 

surveillance incendie ? 

Nous vous remercions. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



CULLETTIVITA DI CORSICA 
                    _____ 

  
    ASSEMBLEA DI I ZITEDDI 

 

SESSIONE URDINARIA DI 2017-2018 
 

U 7 DI GHJUGNU DI U 2018 
 

N° 2018/O1/001 

 

 

DUMANDA A BOCCA FATTA DA I SCULARI DI A SCOLA DI A RIVENTOSA A U 

SGIO PRESIDENTE DI L’ASSEMBLEA DI CORSICA 

 

 

 

OGETTU :  Vigilenza per I fochi 

 

O Sgiò Presidente di l’Assemblea di Corsica, 

Dopu à i fochi di l’estate di u 2017, avete pigliatu une decisione prticulare pè a 

pruttezione di e nostre fureste ? 

Vuleriamu sapè si l’Assemblea di Corsica hà da piglià dispusizione per 

rinfurzà a vigilenza per i fochi. 

Vi ringraziemu. 

 

  

 

 

 

 

 



COLLECTIVITE DE CORSE 
                   _____ 

 
 ASSEMBLEE DES ENFANTS 

 
 

SESSION ORDINAIRE DE 2017-2018 
 

 REUNION DU 7 JUIN 2018 
 

 

N° 2018/O1/002 

 
 

 
QUESTION ORALE DEPOSEE PAR LES ELEVES DE L’ECOLE DE PERI A 
L’ATTENTION DE M. LE PRESIDENT DU CONSEIL EXECUTIF DE CORSE 

 

 

OBJET :  Recyclage 
 

  

Monsieur le Président du Conseil Exécutif de Corse, 

Quelles dispositions la collectivité va-t-elle prendre pour créer des usines de 

recyclage en Corse ? 

Nous vous remercions. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



CULLETTIVITA DI CORSICA 
                    _____ 

  
    ASSEMBLEA DI I ZITEDDI 

 

SESSIONE URDINARIA DI 2017-2018 
 

U 7 DI GHJUGNU DI U 2018 
 

 

N° 2018/O1/002 

 

 

DUMANDA A BOCCA FATTA DA I SCULARI DI A SCOLA DI I PERI A U SGIO 

PRESIDENTE DI U CUNSIGLIU ESECUTIVU DI CORSICA 

 

 

 

OGETTU :  U riciculu 

 

Sgiò Presidente di u Cunsigliu Esecutivu di Corsica, 

Chì disposizione a culletività metterà in balu per creà e usine di riciculu in 

Corsica ? 

Vi ringraziemu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



COLLECTIVITE DE CORSE 
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 ASSEMBLEE DES ENFANTS 

 
 

SESSION ORDINAIRE DE 2017-2018 
 

 REUNION DU 7 JUIN 2018 
 

 
 

N° 2018/O1/003 

 
 

 
QUESTION ORALE DEPOSEE PAR LES ELEVES DE LA CLASSE DE CM1 DE 
L’ECOLE RENE SUBISSI (BASTIA) A L’ATTENTION DE M. LE PRESIDENT DE 

L’ASSEMBLEE DE CORSE 
 

 

OBJET :  Aide à l’instauration d’une journée de collecte de denrées 

alimentaires dans les écoles de Corse, destinée aux plus démunis 

  
Monsieur le Président de l’Assemblée de Corse, 

Nous sommes heureux d’être présents aujourd’hui pour échanger ensemble 

sur un sujet qui nous tient particulièrement à cœur, la pauvreté en Corse. 

L’Assemblée de Corse va-t-elle prendre des dispositions pour aider les écoles 

de Corse désireuses de participer à une collecte de jour de la Sant’Andria, qui 

pourrait devenir alors notre journée officielle du partage et de la solidarité ? 

Nous vous remercions. 

 

 

 

 

 

 



CULLETTIVITA DI CORSICA 
                    _____ 

  
    ASSEMBLEA DI I ZITEDDI 

 

SESSIONE URDINARIA DI 2017-2018 
 

U 7 DI GHJUGNU DI U 2018 
 

N° 2018/O1/003 

 

 

DUMANDA A BOCCA FATTA DA I SCULARI DI A SCOLA DI RENE SUBISSI 

(BASTIA) A U SGIO PRISIDENTE DI L’ASSEMBLEA DI CORSICA 

 

 

 

OGETTU :  Aiutu à a messa in piazza di una racolta di roba dà manghjà, in tutte e 

scole di Corsica, per i più poveri 

 
 
 O sgiò Prisidenti di l’Assemblea di Corsica, 
 
 Simu felice d’esse quì oghje, per fà un scambiu, nantu à miseria in Corsica. 
 
 Vuleriamu sapè si l’Assemblea di Corsica hà da piglià dispusizione per aiutà 
tutte e scole di Corsica bramose di participà  sta racolte u ghjornu di a Sant’Andira, 
chì puderà diventà a nostra ghjurnata di spartera è di sulidarità. 
 
 A ringraziavvi. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



COLLECTIVITE DE CORSE 
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 ASSEMBLEE DES ENFANTS 

 
 

SESSION ORDINAIRE DE 2017-2018 
 

 REUNION DU 7 JUIN 2018 
 

 
 

N° 2018/O1/004 

 
 

 
QUESTION ORALE DEPOSEE PAR LES ELEVES DE LA CLASSE DE CM1 DE 

L’ECOLE VICTOR HUGO SALINES 6 (AJACCIO) A L’ATTENTION DE M. LE 
PRESIDENT DU CONSEIL EXECUTIF DE CORSE 

 

 

OBJET :  Convention entre l’Assemblée de Corse, l’Education Nationale et le 

FabLab d’Ajaccio pour initier les élèves aux nouvelles 

technologies ainsi qu’à la robotique 

  
Monsieur le Président du Conseil Exécutif de Corse, 

Afin de promouvoir l’usage de l’informatique et de la robotique dans les zones 

scolaires en difficulté, et ainsi susciter l’engouement pour ces filières d’avenir, nous 

vous demandons la mise en place d’une convention entre le FabLab d’Ajaccio, la 

Collectivité de Corse et d’Education Nationale pour permettre aux enfants des 

milieux scolaires défavorisés l’accès à ces outils. 

Ce lieu est un véritable laboratoire de fabrication numérique et peut devenir la 

base de l’émancipation intellectuelle numérique de nos futurs étudiants et travailleurs 

de demain. 

L’Assemblée de Corse va-t-elle prendre des dispositions pour mettre en place 

cette convention ? 

Nous vous remercions. 
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    ASSEMBLEA DI I ZITEDDI 

 

SESSIONE URDINARIA DI 2017-2018 
 

U 7 DI GHJUGNU DI U 2018 
 

 

N° 2018/O1/004 

 

 

DUMANDA A BOCCA FATTA DA I SCULARI DI U CURSU MEZZANU DI A 

SCOLA DI VICTOR HUGO SALINES 6 (AIACCIU) A U SGIO PRESIDENTE DI U 

CUNSIGLIU ESECUTIVU DI CORSICA 

 

 

 

OGETTU :  Cunvenzione trà l’Assemblea di Corsica, l’Educazione Naziunale è 

u FabLab d’Aiacciu per fà scopre à i sculari e nove tecnolugie è 

robotiche 

 

Sgiò Presidente di u Cunsigliu Esecutivu di Corsica, 

Affin di prumove l’usu di l’infurmàticu è di a robotica ind’è i lochi defavurizati 

mà dinò per suscità l’intusiasmu di ste filiare d’avvene, vi dumandemu, Sgiò 

Presidente, di firmà una cunvenzione cù u FabLab d’Aiacciu, l’Educazione Naziunale 

è a Culletività di Corsica per permette à noi altri zitelli d’avè accessu à st’arnesu. 

Stu locu ferma un veru laboratoriu di fabrica numerica è pudera esse à l’iniziu 

d’una emancipazione intelletuale numerica di i nostri futuri studiente è travagliadore 

di dumane. 

Vuleriamu sapè si l’Assemblea di Corsica hà da piglià misure per mette in 

piazza u nostru prughjettu ? 

Cù u nostru ringraziamentu. 
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N° 2018/O1/005 

 
 

 
QUESTION ORALE DEPOSEE PAR LES ELEVES DE LA CLASSE DE 5EME DU 

COLLEGE DE MONTESORO A L’ATTENTION DE M. LE PRESIDENT DE 
L’ASSEMBLEE DE CORSE 

 

 

OBJET :  Le tri sélectif du papier dans les établissements scolaires 

 

Monsieur le Président de l’Assemblée de Corse, 

La consommation de papier dans les établissements scolaires demeure très 

importante. 

 Le recyclage étant un moyen de réduire et de valoriser les déchets, nous 

souhaiterions savoir si l’Assemblée de Corse va prendre des dispositions pour 

organiser le tri sélectif du papier dans les établissements scolaires de Corse ? 

Nous vous remercions. 

 

 

 

 

 

 

 

 



CULLETTIVITA DI CORSICA 
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    ASSEMBLEA DI I ZITEDDI 

 

SESSIONE URDINARIA DI 2017-2018 
 

U 7 DI GHJUGNU DI U 2018 
 

N° 2018/O1/005 

 

 

DUMANDA A BOCCA FATTA DA I SCULARI DI U CULEGGIU DI MONTESORO A 

U SGIO PRESIDENTE DI L’ASSEMBLEA DI CORSICA 

 

 

 

OGETTU :  A trascelta di a carta in i stabbulimenti sculari 

 

 Sgiò Presidente, 

 U fruzu di a carta in i stabbulimenti sculari ferma assai impurtante, u riciculu 

essendu un mezu di riduce è valurizà e rumenzule.  

 Vuleriamu sapè si l’Assemblea di Corsica hà da piglià dispusizione per 

favurizà a trascelta di a carta in i stabbulimenti sculari di Corsica ? 

 Cù u nostru ringraziamentu. 
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QUESTION ORALE DEPOSEE PAR LES ELEVES DE LA CLASSE DE CM1/CM2 

DE L’ECOLE D’EVISA A L’ATTENTION DE M. LE PRESIDENT DU CONSEIL 
EXECUTIF DE CORSE 

 

 

OBJET :  Réhabilitation du Paisolu d’Aitone (commune d’Evisa) 

 

Monsieur le Président du Conseil Exécutif de Corse, 

Le Paisolu d’Aitone, ouvert en 1978, a accueilli jusqu’à sa fermeture en 2006, 

de nombreux élèves ainsi que de nombreux touristes. 

Situé sur la commune d’Evisa, propriété de la CTC depuis 2002, il ouit d’une 

situation stratégique : à quelques kilomètres du golfe de Porto et des Calanche de 

Piana (patrimoine mondial de l’Unesco), à une vingtaine de kilomètres du territoire du 

Niolu et à mi-chemin entre Ajaccio et Corte. 

Aujourd’hui, la réhabilitation de ce centre permettrait la revitalisation de notre 

microrégion et attirerait des familles qui pourraient s’installer et inscrire leurs enfants 

dans notre école. De plus, en proposant des activités culturelles et sportives, des 

partenariats pourraient être créés avec les différentes écoles situées à proximité. Les 

élèves connaitraient mieux la culture, le patrimoine, la faune et la flore de leur région. 

En somme, la réhabilitation du Paisolu représente une réelle opportunité de 

redynamiser la microrégion qui souffre parfois de son éloignement géographique. 

Quelles dispositions la collectivité va-t-elle prendre pour réhabiliter le centre 

du Paisolu d’Aitone ? 

Nous vous remercions. 

  



CULLETTIVITA DI CORSICA 
                    _____ 

  
    ASSEMBLEA DI I ZITEDDI 
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N° 2018/O1/006 

 

 

DUMANDA A BOCCA FATTA DA I SCULARI DI A SCOLA D’EVISA A U SGIO 

PRESIDENTE DI U CUNSIGLIU ESECUTIVU DI CORSICA 

 

 

 

OGETTU :  Reabilitazione di u Paisolu d’Aitone (cumunu d’Evisa) 

 

Sgiò Presidente di u Cunsigliu Esecutivu di Corsica, 

U Paisolu d’Aitone, apertu in lu 1978, hà accoltu sinament’a so chjusura in lu 

2002 assai sculari è turisti. 

Situatu annant’à u cumunu d’Evisa, pruprietà di a CTC dapoi u 2002, hà un 

postu strategicu : à qualchi chilometri di Portu è di e calanche di Piana (patrimoniu 

mundiale di l’Unesco), à una vintina di chilometri di u Niolu è tra mezz’à corti è 

Aiacciu. 

Oghje a reabilitazione di stu centru pudaria parmette di valurizà u nostru 

rughjone è parmettaria à famiglie di stalassi è d’iscrive zitteli ind’a nostras cola. Si 

pudaria dinò imaginà cullaborazione trà u centru è e scole di u circondu fendu attività 

culturale è spurtive. I Sculari pudarianu cunosce megliu a so cultura, u so patrimoniu, 

l’animali è e piante. 

In definitivu, riabilità stu centru sari auna vera opportunità di dà un soffiu novu 

à u nostru rughjonu. 

Chì disposizione a culletività hà da mette in ballu per reabilità u centru di u 

Paisolu d’Aitone ? 

Vi ringraziemu. 



COLLECTIVITE DE CORSE 
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QUESTION ORALE DEPOSEE PAR LES ELEVES DE LA CLASSE DE 5° DU 

COLLEGE DU TARAVO A L’ATTENTION DE M. LE PRESIDENT DE 
L’ASSEMBLEE DE CORSE 

 

 

OBJET :  Faire vivre le lien entre les générations au sein du collège ou à 

l’extérieur en partageant les compétences 

 

Monsieur le Président de l’Assemblée de Corse, 

Dans le rural comme dans les villes, nous sommes confrontés à la difficulté de 

faire vivre le lien entre les jeunes et les anciens.  

Les anciens sont une mémoire et une expérience à transmettre et ce dans de 

nombreux domaines. 

Les jeunes aussi peuvent apporter aux anciens, notamment dans le domaine 

des nouvelles technologies. 

Ce partage de compétences pourrait permettre la rencontre et apporter aux 

jeunes une expérience valorisante. 

L’Assemblée de Corse va-t-elle prendre des dispositions pour nous aider à 

mettre en place des rencontres dans notre collège et à l’extérieur afin de briser le 

fossé entre les générations et faire vivre ce lien primordial ? 

Nous vous remercions. 
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    ASSEMBLEA DI I ZITEDDI 
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N° 2018/O1/007 

 

 

DUMANDA A BOCCA FATTA DA I SCULARI DI U CULLEGIU DI U TARAVU A U 

SGIO PRESIDENTE DI L’ASSEMBLEA DI CORSICA 

 

 

 

OGETTU :  Fà campà un liamu trà i generazioni à l’internu di u culleghju o fora 

spartendu i cumpitenzi 

 

 Sgiò Presidente di l’Assemblea di Corsica, 

 In u rurali com’è in i cità, semu cunfruntani à a difficultà di fà campà u liamu trà 

i ghjovani è i parsoni anziani. 

I parsoni anziani ani una mimoria, una sperianza à trasmetta è cio in parechji 

duminii. 

I ghjovani dinò poni purtà à l’anziani principalamenti in u duminiu di i novi 

tecnulugii.  

 Sta spartera di cumpitenzi pudaria parmetta u scontru è purtà à i ghjovani una 

spirienza avvalurenti. 

Vuleriamu sapè si l’Assemblea di Corsica hà da piglià dispusizioni per aiutacci 

à mettà in piazza scontri in u nosciu culleghju o for a da rompa u fossu trà i 

generazioni è fà campà stu liamu di primura ? 

Cù u nostru ringraziamentu.  
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N° 2018/O1/008 

 
 

 
QUESTION ORALE DEPOSEE PAR LES ELEVES DE LA CLASSE DE 6° DU 
COLLEGE MARIA GENTILE (SAINT FLORENT) A L’ATTENTION DE M. LE 

PRESIDENT DU CONSEIL EXECUTIF DE CORSE 
 

 

OBJET :  Protection du patrimoine préhistorique de Corse 

  

Monsieur le Président du Conseil Exécutif de Corse, 

Nous, élèves de la 6° bilingue du collège Maria Gentile de Saint Florent, 

habitant pour la plupart dans le Nebbiu et le Cap Corse, avons constaté une 

dégradation du site préhistorique abritant les seules peintures rupestres de Corse au 

lieu-dit « Grotta Scritta » commune d’Olmeta di Capicorsu. 

Quelles dispositions la Collectivité va-t-elle prendre pour préserver, protéger et 

mettre en valeur ce patrimoine inestimable de notre île ? 

Nous vous remercions. 
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N° 2018/O1/008 

 

 

DUMANDA A BOCCA FATTA DA I SCULARI DI U CULLEGIU MARIA GHJENTILE 

(SAN FIURENZU) A U SGIO PRESIDENTE DI U CUNSIGLIU ESECUTIVU DI 

CORSICA 

 

 

 

OGETTU :  Prutezzione di u patrimoniu prestoricu di Corsica 

 

Sgiò Presidente di u Cunsigliu Esecutivu, 

Noi, sculari di u Nebbiu è di u Capi Corsu, avemu custattatu i sguasti di u locu 

dettu « A Grotta Scritta » in Olmeta di Capi Corsu. 

Ghjè u solu situ induv’elle ci sò pitture in Corsica. 

Chì dispusizione a cullettività metterà in ballu per pudè prutege stu patrimoniu 

preziosu per noi ? 

Vi ringraziemu. 


